I. Doplňte správný tvar podstatného jména (substantiva) v závorce:

· Každému (student) STUDENTU/STUDENTOVI absolvovat praxi.
· Hygienická opatření musejí dodržovat všichni (žák) ŽÁCI i (učitel) UČITELÉ.
· Na starém (komín) KOMÍNĚ/KOMÍNU si postavili hnízdo čápi.
· Nad hladinou malého (rybník) RYBNÍKA poletovali vážky.
· V letních večerech létají nad vodou (komár) KOMÁŘI.
· Na (balkon) BALKONĚ mají hnízdo vlaštovky.
· Musíme to stihnout do (čtvrtek) ČTVRTKA, v (pátek) PÁTEK odjíždíme.
· Dovolenou budu mít až za (měsíc) MĚSÍC.
· V příštím (měsíc) MĚSÍCI se musíme sejít.
· Knihu musím vrátit do konce (týden) TÝDNE.
· Rozhodnout se musíte do (zítřek) ZÍTŘKA, v dalším (den) DNU/DNI by už bylo pozdě.
· Narodil se v (rok) ROCE 1990.
· V (parlament) PARLAMENTU/PARLAMENTĚ zákon neprošel.
· Nalil si do (hrnek) HRNKU silnou kávu.
-----------------
· Už se těším, až budu mít po poslední (zkouška) ZKOUŠCE.
· Hodinky nosím na levé (ruka) RUCE.
· Pracují s laboratorními (myš) MYŠMI.
· Zalévali jsme záhony vodou z (konev) KONVE.
· (Loď) LODI/LODĚ už připlouvají ke břehu.
· Místnost má tvar (písmeno) PÍSMENA/PÍSMENE L.
· Dříve děti v létě přespávaly i na (seno) SENĚ.

II. Doplňte správný tvar názvu města.

Lodě plují po Labi do (Hamburk) HAMBURKU. 
Na dovolenou pojedeme do (Řím) ŘÍMA nebo do (Benátky) BENÁTEK. 
Byli jsme i v Beskydech a prošli jsme se po (Radhošť) RADHOŠTI. 
Krásný zámek je v (Kroměříž) KROMĚŘÍŽI. 
Zastavili jsme se ještě před (Olomouc) OLOMOUCÍ. 
Známé jsou podzemní chodby (Jihlava) JIHLAVY. 
Na (Karlštejn) KARLŠTEJNĚ jsme byli naposled před deseti lety. 
Nejlepší perník se peče v (Pardubice) PARDUBICÍCH. 
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